
Zasedání Kolejní rady Koleje Komenského 
 
 
 
Zasedání Kolejní rady se uskutečnilo dne 20. října 2014 ve 20 hod ve společenské místnosti 
Koleje Komenského. 
 
 
Přítomní členové: Michaela Nekardová, Jana Chadimová, Anastasia Rayanova 
 
 
Program: 
 

1. Schválení programu. 
2. Schválení předchozího zápisu. 
3. Nedokončená rekonstrukce studovny.  
4. Neprovedené odstranění plísně v koupelnách.  

 
 
Průběh jednání: 
 

1. Program jednání byl schválen. 
2. Zápis z 19. června 2014 byl schválen.  
3. KR pokládá rekonstrukci místnosti v přízemí koleje, ve které byla zřízena nová studovna, 

za nedostatečnou. Neproběhla výměna staré poruchové elektroinstalace, podlahy a 
stropních podhledů, které navíc vykazují známky dlouhodobého zatékání vody. Dále byl 
zvolen nevhodný typ židlí a křesel, byly zcela opomenuty nároky na jejich životnost a 
hygienické parametry. Látkové potahy židlí a křesel se rychle špiní a odírají a údržba je 
komplikovaná. Ačkoliv se KR ve věci vybavení studovny aktivně angažovala a poskytla 
své návrhy a doporučení, vedoucí koleje paní Anežka Bártová své rozhodnutí o nákupu 
konkrétních věcí s KR nekonzultovala. Věc bude projednána s vedoucí Útvaru 
ubytovacích služeb KaM Mgr. Miroslavou Hurdovou.     

4. Na většině buněk dosud nebyla odstraněna plíseň v koupelnách, ačkoliv to bylo 
opakovaně projednáváno s vedoucí koleje. KR se proto rozhodla koupelny zasažené plísní 
vyfotit a spolu s popisem problému zaslat Mgr. Hurdové a řediteli KaM Ing. Jiřímu 
Macounovi.   

 
 
       Zapsala: Michaela Nekardová 


